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P r o t o k ó ł   Nr   ORN.0002.13.2019 

XVII Nadzwyczajnej Sesji Rady Miejskiej w Olecku  

odbytej w dniu 12 listopada 2019 roku  

w sali konferencyjnej Urzędu Miejskiego w Olecku 
 

 
Sesję rozpoczęto 12 listopada 2019 r. o godz. 14:30. 

Zakończono o godz. 17:34 tego samego dnia. 

 

 

Sesji przewodniczył  Przewodniczący Rady Miejskiej w Olecku 

     - Grzegorz Kłoczko  

 

Protokołowała   Starszy inspektor Wydziału Organizacyjnego i Nadzoru UM 

     - Małgorzata Adameit 

 

 

Do punktu 1 – Otwarcie sesji.  

 

 Otwarcia sesji dokonał Przewodniczący Rady Miejskiej. Witał radnych przybyłych  

na sesję, witał Burmistrza – Karola Sobczaka, Zastępcę Burmistrza – Sylwię Wieloch. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej – Grzegorz Kłoczko 

poinformował, iż sesja jest nagrywana i transmitowana, a nagrania będą udostępnione  

na gminnej stronie internetowej, natomiast klauzula informacyjna dotycząca przetwarzania 

danych osobowych została podana do publicznej wiadomości poprzez wywieszenie jej przed 

wejściem do sali konferencyjnej. 

Poprosił radnych o potwierdzenie w systemie eSesja obecności na sesji.  

 

Na podstawie listy obecności Przewodniczący Rady Miejskiej stwierdził, że na stan  

20 radnych, w sesji uczestniczy 19 radnych, co stanowi wystarczające kworum do odbycia 

sesji i podejmowania prawomocnych uchwał.  

Jeden radny przybył na sesję podczas jej trwania. 

W załączeniu do protokołu: raport obecności radnych. 

 

Obecni radni: 

 

1. Janina Anuszkiewicz 

2. Jarosław Bagieński 

3. Rafał Cezary Bielawski 

4. Dawid Bondarenko 

5. Jakub Dziubiński 

6. Paweł Giełazis 

7. Ferdynand Grodzicki 

8. Anna Kaczor 

9. Grzegorz Kłoczko 

10. Wojciech Leonarczyk 

11. Renata Małgorzata Maciąg 

12. Mariusz Miłun 

13. Alicja Nowik 

14. Wacław Olszewski 

15. Marian Prusko 

16. Wojciech Rejterada 
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17. Marcin Roszko 

18. Alicja Stefanowska 

19. Grzegorz Wróblewski 

20. Wioletta Dorota Żukowska 

  

Przewodniczący Rady Miejskiej – Grzegorz Kłoczko 

poinformował, że w dniu 4 listopada 2019 r. wpłynął wniosek grupy 9 Radnych Rady 

Miejskiej w Olecku o zwołanie sesji nadzwyczajnej z zaproponowanym porządkiem obrad. 

Zgodnie z art. 20 ust. 3 ustawy o samorządzie gminnym był zobowiązany zwołać dzisiejszą 

sesję. Odczytał wniosek – treść w załączeniu do protokołu. 

 

Następnie Przewodniczący Rady Miejskiej odczytał porządek obrad: 

 

1. Otwarcie sesji. 

2. Oświadczenia i wystąpienia radnych. 

3. „Głos wolny, wolność ubezpieczający”. 

4. Uwagi i wnioski dotyczące projektu uchwały. 

5. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały dotyczącej wyboru metody ustalenia 

opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi, ustalenia stawki takiej opłaty oraz 

stawki za pojemnik o określonej pojemności. 

6. Zamknięcie obrad sesji. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej – Grzegorz Kłoczko 

zapytał, czy są uwagi i wnioski do porządku obrad sesji. 

 

Radny Dawid Bondarenko 

zgłosił następujące wnioski: 

 o ujęcie w porządku obrad sesji informacji o przebiegu trasy Rail Baltica, 

 o zdjęcie z porządku obrad projektu uchwały będącego przedmiotem dzisiejszej sesji.  

 

Innych uwag i wniosków do porządku obrad nie zgłaszano. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej – Grzegorz Kłoczko 

zapytał, czy wnioskodawcy wyrażają zgodę na zdjęcie z porządku obrad projektu uchwały  

w sprawie zmiany uchwały dotyczącej wyboru metody ustalenia opłaty za gospodarowanie 

odpadami komunalnymi, ustalenia stawki takiej opłaty oraz stawki za pojemnik o określonej 

pojemności. 

Natomiast informacja o przebiegu trasy może zostać przedstawiona w punkcie 3 – „Głos 

wolny, wolność ubezpieczający”. 

 

Radny Mariusz Miłun 

w jego ocenie wnioskodawcą jest grupa radnych. Zapytał radcę prawnego, czy radni winni się 

wypowiedzieć w tej kwestii. 

 

Radca prawny – Łukasz Oniśko 

odpowiedział, że według jego wiedzy wypowiedzieć się powinni wszyscy wnioskodawcy. 

 

 

P R Z E R W A 
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Przewodniczący Rady Miejskiej – Grzegorz Kłoczko 

wznowił obrady. 

 

Radny Mariusz Miłun 

w imieniu grupy radnych poinformował, iż rani uznali, że punkt porządku obrad powinien 

pozostać.  

 

Przewodniczący Rady Miejskiej – Grzegorz Kłoczko 

reasumując stwierdził, iż wnioskodawcy nie wyrazili zgody na zmianę porządku obrad, więc 

będzie on procedowany zgodnie z wcześniej przedstawionym we wniosku porządkiem. 

 

Na tym punkt zakończono. 

 

 

Do punktu 2 – Oświadczenia i wystąpienia radnych. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej – Grzegorz Kłoczko 

prosił radnych o zgłaszanie oświadczeń i wystąpień. 

 

Radny Wojciech Rejterada 

zapytał, co nauczyciele wychowania fizycznego mają odpowiedzieć uczniom i rodzicom, 

gdyż odmówiono im udziału w trzech finałach wojewódzkich w zawodach, do których 

zakwalifikowali się uczniowie klas sportowych Szkoły Podstawowej im. Jana Pawła II  

w Olecku. Uczniowie włożyli dużo pracy i wysiłku, by zakwalifikować się do finału, teraz 

stracą motywację i szansę na stypendia. Poddał pod rozwagę dokonanie oszczędności, 

chociażby przy organizowaniu imprez kulturalnych. 

 

Radny Mariusz Miłun 

zgłosił, aby przygotować wydruki z systemu finansowo-księgowego dotyczące wydatków  

z rozdziału 90002 § 4270 i § 4300 za okres od 1 stycznia 2019 r. do dzisiaj (12.11.2019 r.).  

 

Radny Jakub Dziubiński 

zadał pytanie, ile na dzień dzisiejszy gmina wydała na gospodarkę odpadami, ile pozostało 

z planowanej kwoty. 

Złożył wniosek o przerwanie sesji i kontynuowanie obrad w listopadzie. 

 

Radny Mariusz Miłun 

oznajmił, iż na wrześniowym posiedzeniu Komisji Oświaty (…) zwracał się o przygotowanie 

na sesję kalkulacji kosztów poniesionych przez gminę w stosunku do Związku 

Międzygminnego „Gospodarka Komunalna” w Ełku, kosztów, jakie będzie ponosił związek 

oraz mieszkańcy. Do chwili obecnej radni nie otrzymali rzetelnej informacji.  

W jego ocenie wniosek o przerwanie sesji jest niezasadny. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej – Grzegorz Kłoczko 

w celu poddania pod głosowanie wniosku formalnego o przerwanie sesji prosił radnego  

o wskazanie terminu, kiedy posiedzenie miałoby być kontynuowane. 

 

Radny Jakub Dziubiński 

zaproponował termin 29 listopada br. w dniu sesji zwyczajnej. 

 

Radca prawny Łukasz Oniśko 

wskazał, że Statut Gminy Olecko, przewiduje przerwę w obradach. Gdyby wniosek został 

przegłosowany, należy ustalić termin kontynuacji posiedzenia.  
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W dyskusji udział wzięli: 

 Radny Wojciech Leonarczyk, 

 Radny Wacław Olszewski, 

 Radny Wojciech Rejterada, 

 Przewodniczący Rady Miejskiej – Grzegorz Kłoczko, 

 Radna Renata Małgorzata Maciąg, 

 Radny Wojciech Rejterada (ad vocem), 

 Radny Mariusz Miłun (ad vocem), 

 Radna Janina Anuszkiewicz. 

 

Burmistrz Olecka – Karol Sobczak 

odniósł się do poruszonych spraw. 

 

W dyskusji udział wzięli: 

 Radny Wojciech Rejterada (ad vocem), 

 Radny Mariusz Miłun (ad vocem), 

 Przewodniczący Rady Miejskiej – Grzegorz Kłoczko, 

 Radna Anna Kaczor. 

 

Burmistrz Olecka – Karol Sobczak 

odniósł się do poruszonych spraw. 

 

Innych oświadczeń, ani wystąpień nie zgłaszano. 

 

Na tym punkt zakończono. 

 

 

Do punktu 3 – „Głos wolny, wolność ubezpieczający”.  

 

Przewodniczący Rady Miejskiej – Grzegorz Kłoczko 

zapytał, czy ktoś z mieszkańców chciałby zabrać głos. 

 

Mieszkaniec Olecka – Wacław S. 

zabrał głos w sprawie gospodarki odpadami, segregacji i płatności. 

 

Burmistrz Olecka – Karol Sobczak 

odniósł się do wypowiedzi mieszkańca. 

 

Radna Alicja Stefanowska 

zabrała głos w sprawie samochodów odbierających odpady. 

 

Burmistrz Olecka – Karol Sobczak 

odniósł się do wypowiedzi Radnej. 

 

W imieniu mieszkańców spółdzielni, odnośnie kwestii gospodarki odpadami głos zabrali: 

 Prezes Spółdzielni Mieszkaniowej w Olecku – Tadeusz Dzieszkiewicz, 

 Z-ca Prezesa Zarządu, Główny Księgowy Spółdzielni Mieszkaniowej w Olecku – 

Mirosława Kozłowska, 

 Prezes Spółdzielni Mieszkaniowej Lesk w Olecku – Antoni Puchalski.  

 

Burmistrz Olecka – Karol Sobczak 

odniósł się do wypowiedzi prezesów spółdzielni. 
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W dyskusji dotyczącej gospodarki odpadami udział wzięli mieszkańcy Olecka. 

 

Radna Renata Małgorzata Maciąg 

zabrała głos odnośnie segregacji odpadów i wyjazdów uczniów na zawody. 

 

Radny Mariusz Miłun 

zabrał głos w trybie ad vocem. 

 

Mieszkanka Olecka – Grażyna O. 

zabrała głos w sprawie utworzenia stanowiska Wiceprezesa Zarządu Przedsiębiorstwa 

Wodociągów i Kanalizacji Sp. z o.o. w Olecku oraz brzydkich zapachów przy kąpielisku 

„Szyjka”. 

 

Kierownik Wydziału Gospodarki Komunalnej i Ochrony Środowiska – Przemysław Drozd 

poinformował o planowanej zmianie trasy linii kolejowej Rail Baltica.  

 

Przewodniczący Rady Miejskiej – Grzegorz Kłoczko 

poddał pod głosowanie wniosek o przerwanie sesji i przełożenie obrad na dzień 29 listopada 

2019 r. godzinę 13:00. 

  

Głosowano wniosek w sprawie: 

 przerwania sesji i przełożenia obrad na dzień 29 listopada 2019 r.,  godzinę 13:00. 

 

Wyniki głosowania: 

 

ZA: 9,  

PRZECIW: 11,  

WSTRZYMAŁO SIĘ: 0,  

BRAK GŁOSU: 0,  

NIEOBECNI: 0. 

 

Wyniki imienne: 

ZA (9) 

Rafał Cezary Bielawski, Dawid Bondarenko, Jakub Dziubiński, Wojciech Leonarczyk, 

Renata Małgorzata Maciąg, Alicja Nowik, Marcin Roszko, Alicja Stefanowska, Grzegorz 

Wróblewski. 

PRZECIW (11) 

Janina Anuszkiewicz, Jarosław Bagieński, Paweł Giełazis, Ferdynand Grodzicki, Anna 

Kaczor, Grzegorz Kłoczko, Mariusz Miłun, Wacław Olszewski, Marian Prusko, Wojciech 

Rejterada, Wioletta Dorota Żukowska. 

 

Rada nie przyjęła wniosku w sprawie przerwania sesji i przełożenia obrad na dzień  

29 listopada 2019 r. godzinę 13:00. 

 

Na tym punkt zakończono. 

 

 

P R Z E R W A 

 

 

Do punktu 4 – Uwagi i wnioski dotyczące projektu uchwały. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej – Grzegorz Kłoczko 

wznowił obrady. 
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Poprosił Kierownika Wydziału – Pana Przemysława Drozda o zabranie głosu w kwestii trasy 

Rail Baltica. 

 

Kierownik Wydziału Gospodarki Komunalnej i Ochrony Środowiska – Przemysław Drozd  

zabrał głos w sprawie trasy Rail Baltica i zaopiniowania wariantu trasy. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej – Grzegorz Kłoczko 

zapytał, czy ktoś chce zabrać głos na temat projektu uchwały będącego przedmiotem 

dzisiejszej sesji, jednocześnie wskazując, iż część uwag już została zgłoszona. 

 

Uwag, w tym punkcie, do projektu uchwały nie zgłaszano. 

 

Na tym punkt zakończono. 

 

 

Do punktu 5 – Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały dotyczącej wyboru metody 

ustalenia opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi, ustalenia stawki takiej 

opłaty oraz stawki za pojemnik o określonej pojemności. 

 

Radny Mariusz Miłun 

omówił projekt uchwały wskazując na wniesioną drugą autopoprawkę. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej – Grzegorz Kłoczko 

odczytał projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały dotyczącej wyboru metody ustalenia 

opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi, ustalenia stawki takiej opłaty oraz stawki 

za pojemnik o określonej pojemności. 

Poprosił Burmistrza o odczytanie opinii w sprawie projektu uchwały. 

 

Burmistrz Olecka – Karol Sobczak 

poinformował, iż opinia została przesłana radnym do wglądu – treść w załączeniu  

do protokołu.  

Poprosił Przewodniczącego Rady Miejskiej o wyrażenie zgody na zabranie głosu przez radcę 

prawnego w kwestii projektu uchwały. 

 

Radca prawny – Łukasz Oniśko 

odniósł się do projektu uchwały z drugą autopoprawką.  

 

Przewodniczący Rady Miejskiej – Grzegorz Kłoczko 

zapytał, czy wszyscy radni z grupy wnioskujących podpisują się pod wniesioną 

autopoprawką.  

 

Radny Marcin Roszko zgłosił, iż zmienił zdanie i nie zgadza się z autopoprawką.  

 

W dyskusji udział wzięli: 

 Radny Mariusz Miłun, 

 Radca prawny – Łukasz Oniśko, 

 Sekretarz Gminy – Sławomir Hatalski, 

 Radny Marcin Roszko, 

 Radny Jarosław Bagieński, 

 Radny Wojciech Leonarczyk. 
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Przewodniczący Rady Miejskiej – Grzegorz Kłoczko 

poddał pod głosowanie wniosek w sprawie zmiany treści projektu uchwały zgodnie z drugą 

autopoprawką. 

 

Głosowano wniosek w sprawie: 

 zmiany treści projektu uchwały zgodnie z drugą autopoprawką. 

 

Wyniki głosowania: 

 

ZA: 10,  

PRZECIW: 5,  

WSTRZYMAŁO SIĘ: 5,  

BRAK GŁOSU: 0,  

NIEOBECNI: 0. 

 

Wyniki imienne: 

ZA (10) 

Janina Anuszkiewicz, Jarosław Bagieński, Paweł Giełazis, Ferdynand Grodzicki, Anna 

Kaczor, Mariusz Miłun, Wacław Olszewski, Marian Prusko, Wojciech Rejterada, Wioletta 

Dorota Żukowska. 

PRZECIW (5) 

Rafał Cezary Bielawski, Dawid Bondarenko, Jakub Dziubiński, Renata Małgorzata Maciąg, 

Alicja Nowik. 

WSTRZYMAŁO SIĘ (5) 

Grzegorz Kłoczko, Wojciech Leonarczyk, Marcin Roszko, Alicja Stefanowska, Grzegorz 

Wróblewski. 

 

Rada przyjęła wniosek w sprawie zmiany treści projektu uchwały zgodnie z drugą 

autopoprawką. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej zabrał głos w sprawie systemu gospodarki odpadami 

komunalnymi. 

 

W dyskusji udział wzięli: 

 Radna Renata Małgorzata Maciąg, 

 Przewodniczący Rady Miejskiej – Grzegorz Kłoczko, 

 Radca prawny – Łukasz Oniśko, 

 Radny Mariusz Młun. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej poddał projekt ww. uchwały pod głosowanie. 

 

Głosowano w sprawie: 

 zmiany uchwały dotyczącej wyboru metody ustalenia opłaty za gospodarowanie 

odpadami komunalnymi, ustalenia stawki takiej opłaty oraz stawki za pojemnik  

o określonej pojemności. 

 

Wyniki głosowania: 

 

ZA: 9,  

PRZECIW: 6,  

WSTRZYMAŁO SIĘ: 5,  

BRAK GŁOSU: 0,  

NIEOBECNI: 0. 
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Wyniki imienne: 

ZA (9) 

Janina Anuszkiewicz, Jarosław Bagieński, Paweł Giełazis, Ferdynand Grodzicki, Mariusz 

Miłun, Wacław Olszewski, Marian Prusko, Wojciech Rejterada, Wioletta Dorota Żukowska. 

PRZECIW (6) 

Rafał Cezary Bielawski, Dawid Bondarenko, Jakub Dziubiński, Grzegorz Kłoczko, Renata 

Małgorzata Maciąg, Alicja Nowik. 

WSTRZYMAŁO SIĘ (5) 

Anna Kaczor, Wojciech Leonarczyk, Marcin Roszko, Alicja Stefanowska, Grzegorz 

Wróblewski. 

 

Rada podjęła uchwałę w sprawie zmiany uchwały dotyczącej wyboru metody ustalenia 

opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi, ustalenia stawki takiej opłaty oraz 

stawki za pojemnik o określonej pojemności. 

 

 

U c h w a ł a   Nr ORN.0007.112.2019 

w załączeniu 

 

 

Na tym punkt wyczerpano.  

 

 

Do punktu 6 – Zamknięcie obrad sesji. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej – Grzegorz Kłoczko 

stwierdził, iż porządek sesji został wyczerpany. Zamknął obrady Nadzwyczajnej Sesji Rady 

Miejskiej w Olecku.  
 

 

 

 

Protokołowała 

Małgorzata Adameit 

Przewodniczący Rady Miejskiej 

Grzegorz Kłoczko 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Przygotowano przy pomocy programu eSesja.pl 


